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PROTOKÓŁ NR XXXII/20 

Z XXXII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 17 GRUDNIA 2020 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 18 radnych 

Nieobecni: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020, 

2. ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2020, 

3. przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021–2030, 

4. rozwiązania Centrum Obsługi Mieszkańców Kantor „Żyrardów” Sp. z o.o., 

5. zmieniająca uchwałę nr XX/160/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 marca 2012 r., 

6. zmieniająca uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa, 

7. sprzedaży nieruchomości, 

8. zmiany Uchwały Nr XV/111/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 08 sierpnia 2019 r. w sprawie 

sprzedaży nieruchomości, 

9. zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 17 grudnia 2020 r. o godz. 15.25 rozpoczęły się obrady XXXII Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa w trybie zdalnym, transmitowane za pośrednictwem serwisu eSesja. Ich otwarcia dokonała 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska, która stwierdziła prawomocność 

obrad  



Protokół nr XXXII/20 z XXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 17.12.2020  

2 

Ad I.3. 

Radna Edyta Lubańska wnioskowała w imieniu Klubu Radnych „Porozumienie Prezydenckie” 

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego. Argumentowała, że nad tematem warto pochylić się w terminie późniejszym. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do słów przedmówczyni, wskazując, że podział 

Mazowsza do celów statystycznych został dokonany już wcześniej. Zadeklarował, że wraz  

z pozostałymi członkami Klubu Radnych „Nasze Miasto” podtrzymuje chęć procedowania nad 

złożonym projektem. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że przedmiotowy projekt uchwały jest zabraniem głosu  

w dyskusji. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy wyrazili aprobatę dla wniosku 11 głosami „za”, 

przy 7 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego: 

„za” – 11 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak;  

„przeciw” – 7 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przyjęli porządek obrad po zmianie 12 głosami „za”, przy  

2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 12 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak;  

„przeciw” – 2 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radny Arkadiusz Rzepecki; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Elżbieta 

Wrońska. 

Brak głosu: radny Mateusz Nalej. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 
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PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020, 

2. ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2020, 

3. przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021–2030, 

4. rozwiązania Centrum Obsługi Mieszkańców Kantor „Żyrardów” Sp. z o.o., 

5. zmieniająca uchwałę nr XX/160/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 marca 2012 r., 

6. zmieniająca uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa, 

7. sprzedaży nieruchomości, 

8. zmiany Uchwały Nr XV/111/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 08 sierpnia 2019 r. w sprawie 

sprzedaży nieruchomości. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020. Wspomniała o autopoprawce 

zgłoszonej przez panią Annę Krupę, Skarbnika Miasta, a polegającej m.in. na dodaniu do projektu 

uchwały załącznika nr 5 pod nazwą „Dotacje celowe dla podmiotów zaliczanych i niezaliczanych 

do sektora finansów publicznych w 2020 r.”, a także na korekcie błędu pisarskiego w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.2. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem 

roku 2020. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających 

z upływem roku 2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych 

kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2020: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.3. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021–2030. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
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kanalizacyjnych na lata 2021–2030. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021–2030: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.4. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

rozwiązania Centrum Obsługi Mieszkańców Kantor „Żyrardów” Sp. z o.o. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie rozwiązania Centrum Obsługi Mieszkańców Kantor „Żyrardów” Sp. z o.o. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozwiązania Centrum Obsługi Mieszkańców Kantor 

„Żyrardów” Sp. z o.o.: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.5. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XX/160/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 marca 2012 r. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę nr XX/160/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 marca 2012 r. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę nr XX/160/12 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 

29 marca 2012 r.: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.6. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Żyrardowa. 

Radna Edyta Lubańska dociekała, dlaczego w uzasadnieniu do projektu uchwały konieczność 

dokonania zmian wyjaśniono omyłkami pisarskimi. Podniosła, że w jej opinii jedna ze zmian jest 

naprawieniem błędu prawnego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła pięciominutową przerwę. Obrady 

wznowiono o godzinie 16.02. 

Pani Natalia Klem, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej, wyjaśniła, że projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem był sprawdzany przez radcę prawnego pod względem formalno-

prawnym, zaś ujęte w nim zmiany uznano za omyłki pisarskie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki podkreślił, że uzasadnienie jest integralną częścią uchwały. Uznał 

uwagę radnej Edyty Lubańskiej za istotną, a przedstawiony projekt – za obarczony wadą prawną. 

Radna Edyta Lubańska stwierdziła, że błąd w uchwale miał wpływ na jej funkcjonowanie,  

w związku z czym nie może być nazwany omyłką pisarską.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska zapytała, czy w świetle wypowiedzi radnej Edyty 

Lubańskiej przedmiotowy projekt uchwały zawiera błędy. 

Radna Edyta Lubańska stwierdziła, że tak. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wyraziła zdumienie, że jeżeli projekt uchwały 

zawiera tak poważny błąd, to dlaczego nie zgłoszono wniosku o zdjęcie go z porządku obrad. 

Radna Edyta Lubańska wyjaśniła, że błąd znajduje się w uzasadnieniu, nie w treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła pięciominutową przerwę. Obrady 

wznowiono o godzinie 16.16. 

Pani Natalia Klem podziękowała radnej Edycie Lubańskiej za wskazanie błędu, a także zgłosiła 

autopoprawkę zmieniającą uzasadnienie w taki sposób, by brzmiało: „Wprowadzone niniejszą uchwałą 

zmiany w uchwale w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
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zasobu Miasta Żyrardowa podyktowane są omyłkami pisarskimi oraz nieścisłościami w numeracji 

powołanych paragrafów i ustępów. Podjęcie uchwały miało na celu uporządkowanie zapisów 

przedmiotowej uchwały podjętej 29.09.2020 r.”. 

Radna Edyta Lubańska podziękowała pani Natalii Klem za wprowadzenie autopoprawki. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: Zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 14 głosami „za”, przy  

4 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa: 

„za” – 14 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 4 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radny Arkadiusz Rzepecki; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.7. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży nieruchomości. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.8. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XV/111/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 08 sierpnia 2019 r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/111/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 08 sierpnia 2019 r. w sprawie 

sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/111/19 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 08 sierpnia 2019 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska. 

 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Józef Kapusta złożył interpelację w sprawie podjęcia interwencji w sprawie chodnika 

przy ul. Krótkiej 40. Poruszył również temat funkcjonowania Rady Miasta Żyrardowa, apelując  

o większą aktywności merytorycznych Komisji i wskazując, że mogą one obradować zdalnie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wyjaśniła, że zdalne posiedzenia Komisji są 

możliwe. 

Radna Edyta Lubańska złożyła zapytanie w sprawie informacji o realizacji Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Żyrardów na lata 2017–2021. 

Radny Artur Pietrus złożył dwa wnioski: (1) w sprawie poprawy bezpieczeństwa  

na skrzyżowaniu ulic Tadeusza Kościuszki i Michała Ossowskiego oraz (2) w sprawie zrównania 

dostępności Karty Seniora z wiekiem emerytalnym. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do słów radnego Józefa Kapusty, wskazując, że Komisja 

Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ w bieżącym roku obradowała 12 razy i planuje 

kolejne posiedzenie jeszcze w grudniu. Zachęcił innych radnych do dołączenia do tej komisji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wskazała, że Komisja Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ również pracuje. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do słów przedmówców. Wskazał też, że projekt uchwały  

w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego powinien być procedowany  

w komisji merytorycznej. Zwrócił uwagę na opóźnienia w realizacji Programu budowy i przebudowy 

dróg miejskich na lata 2012–2016 i zaapelował o stworzenie nowego, w którym znajdą się 

niezrealizowane zadania z dotychczas obowiązującego planu, a także nowe drogi, wskazane przez 

mieszkańców. 
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IV. Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za udział w posiedzeniu, a także złożyła świąteczne życzenia. Obrady XXXII Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.41. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57796 

 

Protokół sporządziła dnia 29 grudnia 2020 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57796

